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Geachte heren Kling en Molenkamp,

Op 23 juli 2018 heeft u mij vragen gesteld over blauwalg in de Geftense Plas. Ik beantwoord

uw vragen als volgt:

1) Op bosis von welke informatie is de uitsproak van de ofdeling communicotie van de gemeente
Oss gestoeld dot "olle sporen von blauwalg zijn verdwenen"? Hiermee stelt zij dat er (sporen
von ) blauwolg zijn geweest.

Er is inderdaad blauwalg geweest. Dat heeft onze bosopzichter Jorn Martens op vrijdag 20 juli
2018 gezien.

2) ls de informotie, zoals vermeld in vraog 7, geverifieerd en geoccordeerd door het
Waterschop?

De bosopzichter heeft direct na zijn waarneming op 20 juli telefonisch contact gehad met het
Waterschap Aa en Maas. Daarna heeft hij een fotootje gemaakt van het water met algen en
deze doorgestuurd naar het Waterschap. Experts van het Waterschap hebben blauwalg
geconstateerd en dat aan de heer Martens laten weten.

3) Zo niet, woorom heeft de gemeente don toch voor deze woorden gekozen?
Deze vraag is niet van toepassing. Zie hiervoor ook de beantwoording van vraag 2

De ofdeling communicotie stelt, door op deze wijze naor DTV te communiceren, dot als de wind
niet wos goan liggen de blauwalg niet was verdund en er dus een risico voor de volksgezondheid
was geweest.

4) Op basis van welke informotie is deze stelling gebaseerd?
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Blauwalg is een risico voor de volksgezondheid en dus een reden om waarschuwingsborden te
plaatsen. Zeker vlak voor een weekend in een warme vakantieperiode op een plek waar mensen
zwemmen wil ik geen onnodig risico lopen. Nadat het Waterschap bevestigde dat het om
blauwalg ging hebben we daar de borden geplaatst die we in dit soort gevallen altijd gebruiken.

5) Vindt de wethouder dat zij met deze communicotielijn recht doet oon de metingen van het
waterschap (die al longe tijd aangeven dat het woter van de Geffense Plos uitstekend is)?
Het water was op 20 juli niet van uitstekende kwaliteit, er zaten sporen van blauwalg in. Het
Waterschap heeft dat oo.k bevestigd. Op andere momenten kan het water natuurlijk van goede
kwaliteit zijn. Maandag 23 juli heeft het Waterschap monsters genomen. Op 27 juli zijn de
uitslagen van de monsters binnengekomen, waaruÍt bleek dat het water weer van goede
kwaliteit was. Daarna hebben we de borden weggehaald.

6) Beschikt de gemeente Oss, beholve de visuele woarneming in de week van 73 juli over
oonvullende informatie die in verhouding staat tot de genomen maatregelen?
We beschikten toen nog niet over aanvullende informatie. De visuele waarneming op 20 juli is
voldoende om waarschuwingsborden te plaatsen.

7)Welke mootregelen gaot de gemeente nemen, als zij zo stellig stelt dot er een risico voor de
volksgezondheid was ols de wind niet was goan draaien, om dit risico volgend jaor te
voorkomen.
Als we constateren dat er weer blauwalg is, zullen we weer waarschuwingsborden plaatsen.

Met vriendelijke groeten,

T.W.G. van Kessel,

Portefeu illehouder Volksgezond heid


